



## Blok 41's Husmøde

Referat af Husmøde d. 02/10-2017 Kl. 19.00

Neel & Preben 408D, Dorte 408E, Christian 407D, Jette 409D, Bo & Merete 401A, Rie 408F

Dirigent - Rie

Referent - Chr.

Referat fra sidste Husmøde blev godkendt,

Valg af 2 Blokråds-repræsentanter - Rie og Neel

Regnskab v. Kassereren

Arbejdsdag 16/9

Materialer:

3.865,10

Forplejning:

3.835,70

På konto

124.353,54

Kontant kasse

1.962,71

I alt kr. 126.315,84

Den overdådige Sommer fest kuvertpris landede på ca. 50,- kr. Tak til Kokken og Køkkenchefen.

Punkt 7: Blok 41's egne sager/indkomne forslag:

Ingen indkommende forslag.

Bo vil gerne fritages fra Formandsposten det næste år på grund af andre forpligtigelser, formandsposten indebærer mødeindkaldelser, ansvar for referater, opslag på blokkens opslagstavler, kontakt person til ejendomskontoret, mail distributions listen og administration af vores domæne, Christian kan hjælpe med sidstnævnte.

Ansvarsposten slås op og behandles ved til **næste husmøde**.

Kasser Dorte fortsætter gerne hvis ingen andre ønsker at prøve kræfter med opgaven.

En suppleant for fællesrum mangler, forslag og valg ved **næste husmøde**.

Blokrådssager - ingen!

Dato for næste Husmøde d. 30/10 2017 Kl. 19.00 vedtaget.

Sidste chance for indlevering af indlæg til Husmødet er 15 dage før husmødet. (15/10-2017)

Eventuelt:

Neel: Cykelburet, der findes en app til at tjekke stelnumre, måske er nogle af cyklerne stjålet og kan leveres direkte til politiet. Forslag drøftes ved **næste husmøde**.

Neel: dato for Jule arrangement. Pakkeleg, gløgg etc. 26.nov foreslås. Neel og Rie skriver invitation.

Neel: Proces med leje af fællesrum kan optimeres, tjekliste for tilbagelevering af rum vil være en god idé, Procedure med sms/mail korrespondance for spørgsmål og bestilling af rum forfattes for at forenkle processen så meget som muligt. Leje af fællesrummet er baseret på frivilligt arbejde og gensidig respekt for vores fælles ejendele.

Der var umiddelbart ikke stemning for at droppe depositum?

Til gengæld var der stemning for en mere large holdning til tilbagebetaling af depositum.

Mail til ejendomskontoret som sendes på blokkens vejene skal være forfattet og aftalt på blokmødet.

Preben: foreslog etablering af reolsystem i blokkens 'uderum' i syd enden